
Søby Havn vil gerne anmode om foretræde for Erhvervs-, Vækst og Eksportudvalget. 

Vi arbejder på at udvide Søby havn for at bevare og skabe nye produktionsarbejdspladser.  

Vi vil gerne fortælle om dette arbejde og herunder at virksomheder på Ærø er i gang med at bygge verdens 
kraftigste elfærge. En ny erhvervsmulighed som kan komme hele Danmark til gavn.  

Jeg vedlægger beskrivelse af projektet. 
 
På forhånd tak.  

Venlig hilsen 

 Rico Boye Jensen 

Søby Havn 
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